
       Anteckningar zon 11 möte  

       i Hedemora 2024-03-20 

 
Närvarande:  Norberg 3 personer, Krylbo 1 person, Avesta 1 person och  

   Hedemora 5 personer 

 

 

Mötet öppnas av Anki Rooslien LC Hedemora och hon tog på sig att skriva ner 

anteckningar. En lite smörgås bjöds det på och det lät sig väl smaka. 

 

Dagordning-samtalordning 

Mötet skulle utformas som ett dialogmöte där några viktiga punkter skulle beslysas. 

Mötet beslutade att följa detta arbetssätt. 

 

Hur skall vi göra med vår zon? 

Denna zon har inte haft någon fungerade verksamhet på minst 5-6 år och alla var 

överens om att något borde göras. Vi var överens om att det skulle vara trevligt att ha 

informationsutbyte och kanske viss samarbete. 

Det blev en intressant diskussion runt detta med zoner. Det gäller att ha bra 

motivation till att klubbarna kanske inte klarar allt själva. 

Det som är den stora frågan är vem tar på sigde olika rollerna i ett zonteam. 

Anki påminde presidenterna att de har en mycket viktig roll när det gäller zonteamet 

arbete. Teamet skall ha nära kontakt med varje klubbpresident för att se var stödet 

skall sättas in. 

 

Val av zonteam 2024-2025 

Efter diskussionen om zon team så anmälde sig Anki Rooslien och Johans Skoog 

att starta upp kommande zon team. 

Mötet beslutade att välja Anki Rooslien till ZO och Johan Skoog till vZO. 

 

Förslag till gemensamma aktiviteter? 

Anki presenterade ett upplägg till aktiviterer som klubbarna skulle kunna samarbeta 

omkring. Se bilaga 

Målgruppen skulle vara LLS deltagare och aktiviteterna skulle ske under juli-början 

av augusti. Här skulle klubbarna inom zon 11 kunna deltaga efter eget intresse. 

 

Utbildningar i distriktet 

Anki puffade för funktionärsutbildningen i Gävle den 12 maj och Norberg samt 

Krylbo kommer att anmäla sig. En puff för marknadsföringskursen den 1 juni fick 

Norberg att tända på. 

 

Det uppstod ett intresse från Norberg att se om de kunde skicka 2 personer på en 

RLLI kurs i höst. 

 



Det påpekades att det var lite knöligt att hitta kurserna på hemsidan då de fanns under 

mötesinf. De skulle vara mycket bättre att det fanns en knapp ”Kurser”. Detta skall 
framföras till webansvarige så får vi se om det är möjligt. Det är bra om det kommer 

fram sådana här synpunkter från medlammarna  som skall vara dem som skall lätt 

hitta viktig information ( detta är undertecknades kommentarer). 

 

Vi diskuterade också hur vi informerar våra nya medlemmar om Lions, alltså djupare 

Lionskunskaper. Flera av klubbarna har inga speciella aktiviteter. Frågan ställdes då 

till Johan Skoog om LC Avesta som har detta om de skulle kunna ta emot från andra 

klubbar. Hedemora anmälde intresse för 3 medlemmar och lika så Norberg. Johan 

skulle ta upp detta med sin klubb. 

 

Avslutning 

Mötet tog drygt 1,5 timme och det var mycket som kom fram på denna tid. Alla såg 

framemot någon sorts återträff speciellt om det skulle bli napp på de föreslagna 

sommaraktiviterna. 

 

Vid pennan 

Anki Rooslien 

          

 

 


